
Acte seguii, i a proposta dels Srs. Vails i Roura, s'acordà per unanimitat 
nombrar una comissió composta pels Srs. Brustenga, Margenat i Duran, per 
a que s'enterin del que convingui fer respecte al compliment del contraete 
d'electrificació d'aquest poblé, per part de la companyia concessionària Es-
tabanell i Pahissa, vistes les moltes queixes produides respecte al mateix.» 

SESSIÓ DEL DIA 8 DE JULIOL 

«Acte seguit el Sr. Alcalde manifesta que en la reunió tinguda amb l'A-
juntament de Llissà de Munt, o sigui amb eis seus representants, a la Gene-
ralität de Catalunya, aquests varen fer la demanda de mil cinc-centes pes-
setes, que creuen eis pertanyen per la part que es pensen tindre de la Casa 
de la Vila velia, veñuda per l 'Ajuntament d'aquest poblé l'any 1929. 

L'Ajuntament, vista aquesta manifestació i després d'una molt detinguda 
deliberació, per uanimitat acordà: delegar al Sr. Alcalde perqué així ho fes 
present a la Generalitat per a que acordés el que estimés convenient.» 

SESSIÖ DEL DIA 15 D'OCTUBRE 

«Seguidament el Sr. President ordena al Sr. Secretan que donés lectura 
a l'article segon de la Ilei Municipal del 14 d'agost d'enguany. Practicada 
dita lectura i enterals els Srs. Consellers del contingut de dites disposicions, 
tenint en compte que segons l'última rectificació el padró d'habitants d'a-
quest Municipi és de 1.014, d'acord amb dit article segon de la Liei Munici-
pal esmentada, s'acorda: Que la fu tura corporació Municipal d'aquest poblé 
s 'hauria d'integrar amb el nombre de set Consellers.» 

SESSIÓ DEL DIA 26 D'OCTUBRE 

«Vista una comunicació del Conseller de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya, demanant l'adhesió i aportació material a l 'homenatge a Guifré I, 
per unanimitat s 'acordà adherir-se a dit homenatge i sentint molt no poder 
contribuir amb major quantitat dat l'estat precari del seu pressupost, desti-
nar deu pessetes a dita aportació.» 

SESSIÓ DEL DIA 18 DE NOVEMBRE 

«Seguidament el Sr. President manifestà que, accedint als desitjos de la 
major ia del pöble i de la dels seus Companys, era convenient t ractar la ma-
nera de poder collocar un rellotge en un Hoc on se sentís de tot el veìnat 
i al mateix temps saber aproximadament el que podria importar la compra 
i coHocació del mateix, per acordar la forma de pagament, ja que en Tactual 
pressupost no figura consignació per aquest objecte. 

Proposà que de moment fos cridat el rellotger de Granollers, Sr. Colo-
mer, a fi que sobre el terreny fes l 'estudi necessari per dita coHocació i al 
mateix temps fes ja un pressupost de la mateixa i de la maquinària a fi que 
l 'Ajuntament pogués acordar el que fos convenient amb pie coneixement de 
causa.» 

— a4 — 

Anuari de Santa Eulàlia de Ronçana, 25/7/1983, p. 16 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


